
                                                  Protokoll 

 fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening  

                   torsdagen den 12/9  2017 på Brunnsängen, Kyrkhult 

 
    Närvarande: Jan-Anders Håkansson, Lars-Ivar Olofsson, Marcus Strömberg 

    Elna Burén, Marina Johansson 

      

 

§1. Mötets öppnande 

      Marina hälsade välkommen och förklarade mötet  

      öppnat 

 

§2. Dagordningen 

      Dagordningen för dagens förhandlingar godkändes. 

 

§3. Föregående mötes protokoll 

      Protokoll från möte 18/5 2017 lästes upp och godkändes.  

       

§4. Rapporter 

      Inget att rapportera 

. 

 §5. Skrivelser 

       Kyrkhultstomtarna inbjuder till möte i Församlingshemmet 13/9 

 

§6. Ekonomisk rapport  

      På kontot finns idag 99083,27. De flesta har betalat medlemsavgiften. Det är 

      några mail med fakturor som inte gått fram, dessa ska skickas ut med brev. Jan- 

      Anders och Marina ska gå igenom och uppdatera medlemsregistret 

 

§7. Hemsida 
      Marcus har inte kunnat göra förändringarna på hemsidan då hans inloggning inte 

      fungerat. Gör det till nästa möte. Han föreslår också en ny flik för Historik. 

      Jan-Anders sammanställer det som ska stå där.  

      Marcus presenterar en medlemsundersökning som godkändes. Ska skickas ut med  

      mail och med olika möjligheter att svara beroende på vad man har för program i   

      sin dator. Undersöker och presenterar på nästa möte    

       

 §8. Nästa möte 
       Måndag 13/11 kl 19,00 på Brunnsängen 

 

 

 

 

 



 

§9. Övriga frågor  

      Inga 

       

§10. Avslutning 

        Marina avslutade mötet 

 

     

 Vid protokollet: 
 

 

 

      

        Elna Burén                                                            Marina Johansson 

        Sekrerterare                                                           Ordförande 

 

 


